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Vragen van het lid Vietsch (CDA) aan
de ministers van Economische Zaken
en van Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer over
TenderNed. (Ingezonden 9 september
2009)

1
Bent u van plan TenderNed aan te
wijzen voor het aankondigen van
aanbestedingen?1

2
Op welke wijze wordt samengewerkt
met het ministerie van VROM
onder wiens hoede de
Aanbestedingskalender is opgezet
voor het aankondigen van
aanbestedingen?

3
Wat zijn de kosten van het aanpassen
van TenderNed na de overname van
ProRail en wat zijn de kosten die het
ministerie van VROM en anderen
betaald hebben voor het ontwikkelen
van de Aanbestedingskalender?

4
Hoe wordt in de toekomst de
Aanbestedingskalender gebruikt als
aankondigingsmogelijkheid, c.q. hoe
wordt de Aanbestedingskalender
geïntegreerd in TenderNed?

5
Welke kosten worden nog voorzien
tot er een werkend digitaal systeem is
om alle overheidsaanbestedingen
aan te kondigen?

6
Wanneer is de eerste fase van
TenderNed gereed en wanneer is het
hele systeem gereed?

1 Cobouw, 26 augustus 2009: «Beheerder
aanbestedingskalender botst met minister».
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